



Odqvists Släktförening

Protokoll fört vid styrelsemöte 2026-06-22 via Meets

Styrelseledamöter närvarande:

Claes Bengtsson, Bo Beijer, Jonas Odqvist och Ingegärd Williamsson

1. Mötet öppnades av ordföranden Claes Bengtsson som hälsade alla välkomna.
2. Till justerare valdes Bo Beijer.
3. Föregående protokoll
Protokollet från 2026-05-11 gicks igenom och lades därefter till handlingarna.
Det öppna huset beslöts till lördagen 5 september. Vi återkommer med tiden.
4. Antal medlemmar
I dagsläget har vi 166 medlemmar som betalat årsavgiften så vi behöver skicka ut en ny påminnelse.
 - Bobo går igenom och mailar styrelsen ett förslag på uppgifter i anmälningsformuläret som inte behöver vara obligatoriska eller kan tas bort.
 - Förslag att man, om man betalar för flera familjemedlemmar, och då upplever det nya betalsystemet krångligt, betalar avgiften utan att bli medlem i systemet och att styrelsen sedan hjälper till att fylla i det som behövs. Det viktiga är då namn och mailadress till den som betalar in.
 - Förslag från Claes om en ”knapp” på hemsidan som leder till en betalningsfunktion, om man vill ge en gåva till släktföreningen.
5. Föreningens ekonomi, bokslut 2025
Claes meddelade att föreningens ekonomi ser bra ut och Calill håller på att slutföra bokslutet för 2025. Inkomna medlemsavgifterna för nov-dec förs över på 2026.
Claes har nu efter mycket krångel fått access till Handelsbanken och våra fonder håller på att flyttas över till Danske Bank.
6. Underhåll av släktstugan
Per Skoglund har skickat oss en åtgärdslista för stugunderhållet och styrelsen beslöt att så snart möjligt försöka lösa de prioriterade åtgärderna.
Ingegärd kollar med Dan Elfving beträffande hängrännorna av trä som han förvarar.
Ingegärd ska också höra med Helena Ödwall Enoksson om hon vet någon som kan kolla på de båda murade spisarna.
Claes kollar med Per hur illa det är med taket och om vi behöver köpa in någon som kollar takpannorna och tar bort mossan.

7. Tillgänglighet släktstugan

Claes har kollat beträffande ett skåp med hänglås där vi kan förvara nyckeln och där medlemmar som vill besöka släktstugan få anmäla sig via mail och får en kod till låset. Styrelsen beslöt att han ska köpa in ett sådant skåp och hänglås.

8. Övriga frågor

Inga övriga frågor fanns.

9. Nästa styrelsemöte beslöts till måndagen den 17 augusti kl. 19.00 via Teams.

Vid protokollet

Justeras

Ingegärd Williamsson

Bo Beijer

Ingegärd Williamsson

Bo Beijer